

临时保护套材料CERTIFIRE防火测试

产品名称	临时保护套材料CERTIFIRE防火测试
公司名称	国瑞中安集团-实验室
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	深圳市光明区凤凰街道塘家社区光明高新产业园2号楼1层
联系电话	15815880040 15815880040

产品详情

CERTIFIRE认证：TS63用作临时保护套的材料的防火性能要求

REACTION TO FIRE PERFORMANCE REQUIREMENTS: MATERIAL USED AS TEMPORARY PROTECTIVE COVERING

Certifire认证是保证消防产品的性能，质量，可靠性和可溯性的认证体制。

CERTIFIRE防火认证

Warringtonfire offers UKAS accredited certification from its Warrington office and is able to provide certification schemes for products and personnel. Certifire is an independent third-party certification scheme that assures performance, quality, reliability and traceability of products and systems.

Certifire认证是保证消防产品的性能，质量，可靠性和可溯性的认证体制。经过世界各地的监管部门认可，是国际知名的消防安全标志。

该认证通过对建筑产品认证的测试和评估确定了其技术要求

This Schedule defines the technical requirements, via testing and appraisal for the

Certification of construction products

硬质发泡塑料对防火性能要求的反应CERTIFIRE认证：测试标准

BS 476-6：建筑材料和建筑构件阻燃防火测试 – 产品火焰传播的测试方法

BS 476-6: Fire tests on building materials and structures. Method of test for fire propagation for products

BS 476-7 : 建筑材料和结构的防火测试。确定产品表面火焰蔓延等级的试验方法

BS 476-7: Fire tests on building materials and structures. Method of test to determine the classification of the surface spread of flame of products.